

Date: 13 May 2024

التاريخ: 13 مايو 2024

Mr. Hamed Ahmed Ali Chief Executive Officer Dubai Financial Market

حضرة السيد / حامد احمد على المحترم الرئيس التنفيذى سوق دبى المالى

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،،،

Sub: Results of the meeting of the Board of Directors of Emirates Investment Bank PJSC.

الموضوع: نتائج إجتماع مجلس إدارة بنك الامارات للاستثمار ش. م. ع.

Kindly be informed that the Board of Directors of Emirates Investment Bank PJSC held a meeting on 13 May 2024 at 6:00 PM at the Bank head office in Festival Tower, Dubai Festival City. The Board resolved the following:

نود أن نحيطكم علما بأن مجلس ادارة بنك الامارات للاستثمار ش.م.ع. عقد إجتماعا يوم الأثنين الموافق 13 مايو 2024 في تمام الساعة السادسة مساء في مقر البنك الرئيسي الكائن بمبنى فيستفال سيتى. وقد قرر المجلس ما يلى:

- Elected Mr Omar Abdulla Al Futtaim as Chairman of the Board of Directors of the Bank.
- انتخاب السيد عمر عبدالله الفطيم رئيساً لمجلس ادارة البنك.
 اعتماد المعلومات المالية للربع الاول للفترة المنتهية
- Approved the financial information for the 1st Quarter period ended on 31 March 2024.
- اعتماد المعلومات المالية للربع الاول الفترة المنتهية في 31 مارس 2024.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Raymond Mouracade Board Secretary ريموند موراكاد أمين سر المجلس

c.c. M/s Securities & Commodities Authority

نسخة الى: السادة / هيئة الأوراق المالية والسلع